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REFERENCIA: Participación Ciudadana 
EXPEDIENTE: 8621/2022 
ASUNTO: ACTA Consell de Participació Ciutadana núm. 4. 
 

PERSONES ASSISTENTS 
PRESIDENTA 
- Gemma Alós Sospedra, regidora 
Participació Ciutadana. 
VOCALS 

- Fernando Pascual Moscardó, 
G.M. PSPV-PSOE 

- Jaime Rossell Marín, Consell 
Escolar Municipal. 

- Salvador Iñigo Luis, Consell P.N. 
Murta-Casella. 

- Alicia Sierra Clari, Consell 
Assesor de Comerç. 

- Pascual Carrasco Soler, AAVV 
Sants Patrons, Les Basses, Sant 
Judes. 

- Paco González Paños, AAVV 
Balcó de la Ribera. 

- Elvira Olmos Esteve, AAVV El 
Racó 

SECRETARIA 
- Consuelo Llopis Pla. 

 
NO ASSISTEIXEN 

- Paco Cerveró, G.M. Ciudadanos 
- Leticia Piquer Ortiz, G.M. 

Compromís. 
- Angel Aparisi Jordán, G.M. VOX 
- Reme Pau Pla, AAVV Raval de 

Sant Agustí. 
- Javier Camarasa Carrasco  AAVV 

La Barraca d’A. Vives. 
 

HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA 
- Luisa Castells Garés, G.M. PP 
- Salvador Oliver, AAVV 

L’Alquerieta. 
 

Assiteixen per: 
- AAVV Colonia Ana Sanchis, 

Daniel Moyano. 
 

 
ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA 
PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 28 DE NOVEMBRE 
DE 2022.  
CARÀCTER DE LA SESSIÓ 
EXTRAORDINARI. 
 
A la ciutat d'Alzira, a les 13 hores del dia 
28 de novembre de 2022 es reuneixen a 
la Casa Consistorial (saló d’actes, planta 
4) les persones que al marge 
s'expressen, membres del Consell de 
Participació Ciutadana d'aquest 
Ajuntament, amb la finalitat de celebrar la 
sessió extraordinària per a la qual han 
sigut prèviament convocats, presidida per 
la regidora delegada de Participació 
Ciutadana, Gemma Alós Sospedra, amb 
l'assistència tècnica de la secretària. 
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pàg. 2 
 

ORDRE DEL DIA 
 
 

1. Informació sobre els Pressupostos Municipals per a 2023. 
 
 
Presidenta, comunica que demà es donarà a conéixer el Pressupost Municipal per a 
l'any que ve i, com correspon, s’informa primer al Consell de Participació Ciutadana. 
Es tracta d'uns Pressupostos continuistes per un import de 46.705.614,79 euros és a 
dir 3 milions mes que l'any passat. 
 
S'ha tingut que augmentar la partida de personal, en part, per l'aplicació de la 
normativa. 
 
El mateix que altres anys, hi ha partides amb 1 euro pendents de les inversions que es 
té previst rebre. 
 
Quant a la petició que es va formular en este Consell, pel representant del Consell 
Escolar Municipal i que va comptar amb el suport dels assistents, informa que la 
partida dedicada al manteniment de centres educatius a passat de 30.000 euros a 
80.000 euros, que encara que se suposa insuficient, almenys s'ha considerat la 
proposta augmentant l’assignació. 
 
Jaime Rossell indica que fa 5 anys era de 120.000 euros. 
 
Gemma Alós, informa igualment que la partida corresponent a les subvencions per a 
les Associacions Veïnals s'ha aconseguit mantindre en 17.000 euros. 
 
Fernando Pascual, informa detalladament sobre inversions en carrers, places i barris. 
 
Està prevista la millora en la il·luminació en l'Av. Luis Suñer, Av. Pare Pompili, Les 
Basses, Colón-Reïs Catòlics. 
 
Millores en les zones verdes del Hogar Teresa Jornet, antiga Avidesa, carrer 
Magallanes, 1r de maig i Sagrada Família. 
 
Quant a instal·lacions esportives s'invertirà en manteniment i seguretat, en lavabos i 
més concretament en la piscina descoberta, en les teulades del poliesportiu Pérez 
Puig i piscines cobertes, i també en dues pistes cobertes del poliesportiu Tulell. 
 
El pressupost dedicat als carrers passa de 40.000 euros a 70.000 euros i es comptarà 
amb una subvenció de Diputació més els romanents, per a reparar voreres i realitzar 
asfaltats, també està previst invertir en les rajoles del parc de L'Alquència que té 1 km. 
de perímetre i es fa a poc a poc. 

Quant al manteniment dels col·legis, es necessitarien 1.000.000 d'euros per a deixar-
los tots bé però, com es va explicar en la sessió de l'anterior Consell, cal diferenciar el 
manteniment de la inversió que, realment, no és competència municipal. 
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Finalment, recordar que aquest govern municipal en 7 anys no ha augmentat els 
impostos locals però en canvi si que s'han augmentat els pressupostos, per tant 
podem considerar que no està mal la gestió realitzada. 
 
Jaime Rossell, informa que en el col·legi Blasco Ibáñez ha tornat a caure part d'un 
destapat i agraeix la ràpida intervenció de l'ajuntament, van acudir l'Alcalde, la 
Regidora delegada i els tècnics i es van prendre mesures per a solucionar la 
incidència, però la realitat és que els problemes continuen.  
També agraeix l'augment en el pressupost però recorda que el pitjor seria que algun 
alumne resultara afectat. 
 
 
 

2.  Precs i preguntes. 
 
 
Alicia Sierra, pregunta per la il·luminació de l’Av. Sants Patrons i no entén per què 
unes millores depenen de l’ajuntament i altres de Diputació. 
 
Fernando Pascual, respon que afortunadament també hi han inversions no municipals, 
que el projecte de l'Av. Sants Patrons està redactat per a una subvenció de Diputació i 
s'espera que la licitació es realitze en el primer trimestre de 2023 pel que en un termini 
no llunyà es canviarà en Av. Sants Patrons i en Av. Hispanitat. 
 
Elvira Olmos, pregunta si de totes les inversions hi haurà una part per a arreglar la 
vorera situada en zona dotacional de la urbanització El Racó, ja que 3 xiquets s'han 
tallat perquè hi ha perill. 
 
Fernando Pascual, respon que, com ja saben els veïns, la solució resulta complicada 
perquè forma part d'una séquia, però encara així divendres que ve, a les 12 hores, 
pujarà un tècnic a veure com es pot solucionar sense tapar la séquia. 

Paco González, informa que el carrer San Quintín és de doble sentit i està prohibit 
aparcar, però no es respecta i com mai es denuncia cada vegada estacionen mes 
cotxes. 

D'altra banda sol·licita de nou que s'estudie canviar el sentit de circulació del tram del 
carrer Pizarro que es troba entre els carrers Conquesta i Diego d'Almagro. 
Anteriorment estava així i es va canviar però, segons opina el veïnatge, prefereixen la 
situació anterior i per això es demana que ho tornen a canviar. 

Per últim pregunta si per al dia de l’arbre l’Associació Veïnal podria demanar la 
participació del col·legi i fer la festa en divendres. 

Gemma Alós, respon que va haver-hi una reunió de veïns amb la policia i es va 
comentar que s'estudiaria ja que pel que sembla hi ha una cantonada perillosa, però 
com no s'ha informat res, es preguntarà. 
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pàg. 4 
 

Fernando Pascual, contesta que si a la celebració en divendres del dia de l'arbre amb 
el col·legi. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Sra. Presidenta, s'alça la sessió, sent 
les 13:45 hores, del que jo la Secretària estenc acta i certifique. 
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CONSUELO LLOPIS PLA

Fecha firma: 15/12/2022 14:08:43 CET

TÈCNICA DE GESTIÓ DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA

AJUNTAMENT D'ALZIRA

GEMMA ALÓS SOSPEDRA

Fecha firma: 19/12/2022 9:32:21 CET

REGIDORA

AJUNTAMENT D'ALZIRA


